
Verslag milieuraad 17/03/2022 

Fysiek, raadzaal 20u 

 

Aanwezig (7?): Johan Broidoi, Wendy Vandenberghe, Maria Boydens, Cindy Deman, Wim Boydens, 
Geert Dufoer, Dirk Baeteman,  

Verontschuldigd: Henk Dierendonck Geert Van Eessen, Frederik Ester (WBE)  

Afwezig:, Brent Vanhooren, Sabine Dedecker, Ronny Van Der Weijde, Marc Struye; Filip Calleeuw 

 

− Goedkeuring vorige verslag (10/02/2022) 

o Er werd 2 aanvullingen doorgevoerd. Het vorig verslag wordt goedgekeurd.  

o Contactgegevens van Philip (kunstenaar) opvragen aan Henk 

o De toelage van Sonja ivm de Groene boei komt niet in het gedrag met de verkregen 
subsidie van de provincie, omdat dit een prijs is. 

o Vraag rond afvalbeleidsplan is nog niet verstuurd. Input van Wendy werd nog niet 
ontvangen.  
 

− Opmerkingen op openbaar onderzoek in het kader van het ontwerp plan-MER en het ontwerp 
van het Vlaams GLB Strategisch Plan voor het Gemeenschappelijk Landbouwbeleid 2023 – 
2027 van 14/01 tem 14/3 

o De indiendatum voor opmerkingen is ondertussen verlopen, desalniettemin wil men 
hier kort over terugkoppelen binnen de milieuraad zelf.   

▪ Er werden geen cijfers of concrete doelstellingen in het plan weergegeven. 

▪ In de conclusie ontkracht het plan zich ook al deels. Het plan voldoet niet, het 
is te vaag en te vrijblijvend. 

▪ Ecoregeling organisch koolstof gehalte bodem: oppassen dat omzetting van 
verplichting tot gebruik  van kunstmest door omvorming naar droge 
mest/drijfmest niet ontaardt in bijkomende nitraat en fosfaatbelasting 
 

− Egaliseren embryonale duintjes (tegenaan zeedijk) ten oosten van Middelkerke, ondanks 
planologische bescherming 

o In januari 2022 werd opgemerkt dat er embryonale duintjes werden afgegraven. Er 
wordt gevraagd om dit nogmaals door te geven aan de werf. Daarnaast wordt ook de 

focus gelegd op artikel 16 ivm de zandschermen onder de titel zandoverlast en 

onderhoud strand. Artikel 16: “Onder verwijzing naar art. 14 van het BVR van 26 april 
1995 staat de concessiehouder zelf in voor het leveren, plaatsen en wegnemen en 

tussentijds onderhouden van zandschermen en/of zandhagen. De zandschermen 
dienen minstens te worden aangebracht op de locaties aangeduid op bijgaand plan, 

zodat de overlast naar gewestwegen in eerste orde wordt vermeden. Artikel 18 
vermeld dat het afgraven van embryonale duinen strikt verboden is. 

 

− Stand van zaken Natuurinrichtingsproject Schuddebeurze 

o De gedane werken worden besproken. Ook wordt toegelicht wat er in het najaar 
gepland staat. Deze werkzaamheden liggen momenteel in openbaar onderzoek. 



o Vochtig duinvallei creëren waardoor het gebied natter wordt. Er is wat zoekwerk om 

te bekijken hoe hoog het waterniveau kan staan. Kruipend moerasscherm moet natte 
voeten hebben en is een beschermde europese soort.  

o In de weides rond de loopgraven zouden er geen koeien meer grazen, maar schapen. 
Deze veroorzaken minder schade aan de loopgraven en dergelijk 

o De functie van de beek blijft ongewijzigd. Via een sluis wordt ervoor gezorgd dat de 
overloop niet het hele gebied bezoedeld (of is dat de bedoeling) 

o Stort Marveillie is al redelijk opgekuist. Er ligt nog veel hout, maar dingen als banden 
werden verwijderd.  
 

− Bezorgdheid ivm steeds verdergaande verharding privé gronden (vb voortuinen, opritten) 
ondanks noodzaak grondwaterreserves (Maria, Cindy) 

o In Leffinge worden veel voortuinen en zijtuinen verhard, al dan niet voor een 2de 

wagen of mobilhome. Is er een wil om dat tegen te houden? Ook de stijging van het 
aantal houten schuttingen is een doorn in het oog. Ook hittestress is een negatief 
effect hiervan. 

o Er is een visie in de Gecoro rond verhardingen bij grote projecten. Geert D neemt dit 
mee met de vraag of er een algemene visie is op verhardingen. 

o In het deel handhaving komt aan bod dat verhardingen een prioriteit zijn 

o Advies milieuraad; Bezorgdheid om meer en meer verhardingen 

o Aanvulling achteraf: Houten afsluitingen werden geweerd. Dit wordt in de 

voorwaarden geschreven, ongeacht of de verkavelingsvoorwaarden dit toestaan. In 
de volgende vergadering zal er nog teruggekomen worden op dit onderwerp. 
 

− Stand van zaken subsidiedossier aanleg natte natuur – site radiozendmasten (ex RMD) 
 

o Nav het bezoek van Aves (vergunningverlenende overheid) werd het idee van de 
poel/depressie geschrapt en werd heel het centraal deel gevrijwaard van 
betreding.  De struinzones werden beperkt tot 3 kleine zones. Het 
mountainbikeparcours situeert zich in een zone met weinig natuurpotentieel 

o Navragen of de afsluiting definitief weg is/gaat? 

o Wat met werkzaamheden aan de zuidkant? Kan men er doorheen lopen? 
 

− Handhavingsplan RO en Milieu toelichten 

o Middenkustpolder geeft standaard een negatief advies bij vragen tot ophogingen waar 
grond op 2m50 TAW of minder gelegen is. Dit om ruimte voor water vrij te houden. De 
politiebevoegdheid van de polder is afgenomen. Men moet klacht neerleggen bij de 
gemeente of politie en hopen dat gemeente optreedt. 

o Er komt veel handhavingstaken van de hogere overheid naar de gemeente. 

o De gemeente vroeg bij de WVI om een handhavingsambtenaar aan te stellen om 1 
dag per week in Middelkerke te handhaven. Ondertussen is WVI al een jaar op zoek 
naar een handhaver. 

o Er zijn veel verschillende onderwerpen om te handhaven en er moet veel kennis zijn 
over verschillende onderwerpen. Die persoon moet er dagelijks mee kunnen bezig 
zijn en niet met andere zaken bezig zijn. 
 

− Varia 

o Gras dumpen bij grachten 



▪ Aan de achterste haag aan de molensite in Leffinge wordt er gras gestort in 
de beek naast de molen. Idem voor de Fleriskotstraat.(aan het rond punt 
Kalkaartweg/Leffinge/Wilskerke) 

▪ Kan de wijkagent de vervuiler eens aanspreken? 

o Polderkwestie 

▪ Vrees dat polderbesturen afgeschaft zou worden.. Er is de vrees dat er 
beslissingen worden genomen in Brussel en dat er geen kennis meer is van 
op het terrein zelf. 

▪ De wateroverlast in de Westhoek van deze winter is een probleem geworden 
omdat er in het weekend niet opgetreden werd, terwijl de polder dag en nacht 
paraat staat. 

▪ Voorstel voor het organiseren van een infosessie of vergadering rond de 
Polder onder initiatief van de milieuraad 

o Zwerfvuil 

▪ In het algemeen ligt er veel zwerfvuil.(opmerking meegeven door Geert V) 
Maria treedt de opmerking bij. Dirk heeft de Indruk dat het sluikstort toeneemt 
, terwijl er aan de schuddebeuze precies minder zwerfvuil zichtbaar is (Wim). 

o Overschakelen op LED is niet altijd de beste oplossing. De levenscyclus van een 
LED-lamp is niet altijd zo interessant. Dit kan een onderwerp zijn voor de volgende 
vergadering. 

− Vastleggen volgende vergadering  

o 11/05/ 2022 om 20u (fysiek) => =achteraf toegevoegd. Dit avond is het ook 
gemeenteraad. De nieuwe datum wordt, na rondvraag via doodle, vastgelegd op 
dinsdag 17/05/2022 om 20u in de raadzaal. 

o Nog afwachten of dit kan gecombineerd worden met de uitreiking van de milieuprijs 

o Op of rond 26/04/2022 dagelijks bestuur 

 

Mededelingen 

• Kippenactie is voorlopig gepland voor mei (gr april) 

• Subsidiedossier voor ondergrondse containers werd ingediend bij OVAM 

• Schelpenteldag 19/03/2022 

• Eneco Clean Beach Cup 20/03/2022 

• Voorstellen groepsaankoop groene stroom (tot eind maart) 

 


